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DRIEL - De trainer van RKSV Driel (zondag 4F) kan dit seizoen weer een beroep doen op spits Thijs Coenders. De Drielenaar

keerde deze maand terug van een wereldreis en wil dit seizoen 'een doelpuntje of tien' mee pikken. " Veel meer zullen het er niet

zijn. Ik ben geen killer."

Coenders (26) is een kind van RKSV Driel. Op twee seizoenen na heeft hij altijd voor de club uit zijn geboortedorp gespeeld. "Ik heb in mijn

studententijd in Groningen bij The Knickerbockers in een bierteam gezeten. Als je een keer geen zin had om te spelen, om welke reden dan

ook, dan vond niemand het erg als je zaterdagochtend lekker op bed bleef liggen."

Coenders was zo'n type die wel eens een wedstrijdje oversloeg. De Betuwenaar houdt wel van een feestje. En de feestgangers houden van

Coenders. De spits kan heerlijke cocktails maken. "Ik gooi graag met flessen sterke drank, zoals Tom Cruise in de film Cocktail. Ik werk bij

Showshakers. Wij maken cocktails op feesten en partijen en geven workshops. Wij zitten in Groningen en Enschede en we zijn bezig met

een nieuwe vestiging in Arnhem."

Coenders slaat regelmatig een cocktail achterover. Hij moet toch weten wat hij zijn klanten voorzet. "Als ik mag kiezen, ga ik voor een

cocktail met whisky. Maar als ik uitga met vrienden, dan kies ik toch voor een biertje."

De barman van Driel hoeft overigens niet te vrezen voor zijn 'baan'. " Driel heeft geen vergunning voor het schenken van sterke drank, dan

valt er weinig te shaken."

Driel moest het eind vorig seizoen lange tijd doen zonder de Tom Cruise van de Betuwe. Coenders was met zijn vriendin op wereldreis. Een

trip met alles erop en eraan.

"We zijn in Noord-Amerika geweest, naar Californië. In Nieuw-Zeeland trokken we vijf weken rond met een camper. Vervolgens zaten we

twee maanden in Australië en een maand in Thailand. In Maleisië en Singapore zijn we ook geweest. En toen was het geld op."

Coenders volgde in Groningen een studie sport- en gezondheidswetenschappen. "Ik mag mijzelf nu bachelor in de sportscience noemen.

Klinkt wel lekker, maar het zegt weinig. Veel werk is er overigens niet in de sportscience. En eerlijk is eerlijk, ik vind mijn huidige werk erg

leuk. Afgelopen weekeinde stond ik nog op een kar tussen mooie meiden cocktails te shaken in Arnhem. We reden mee in de optocht

tijdens Rio aan de Rijn."

Driel nam de voorbereiding op het seizoen erg serieus. De selectie ging op trainingskamp in Valkenswaard. " We moesten vol aan de bak.

Ik was bekaf. Maar ik had dan ook een half jaar weinig tot niets gedaan."

Wat Driel dit seizoen in de competitie gaat doen? Coenders heeft geen idee. "Ik weet niet eens of ik speel. Ik heb niet al te hoge

verwachtingen. We moeten dit jaar veel jonge jongens inpassen. Dat kan heel goed gaan, maar het kan ook maar zo dat er een of twee

moeite hebben met het niveau. Ik weet ook niet hoe sterk de tegenstanders zijn."
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